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Abstract (en)
The exchangeable container which can be attached to application units, vehicles, robots and the like serves for receiving, mixing or homogenising
and also discontinuously dispensing single or multicomponent fluid coating materials and/or repair materials. It is relevant to the container that it
possesses, as main components, an outer container (1.1) for the coating material and/or repair material (1.2) and a mixing insert (1.4) which can be
inserted in said outer container (1.1) and removed from it again, the two front sides (1.6, 1.7) of the exchangeable container being designed such
that, when the mixing insert is inserted in the container, they can be brought into contact with fixing counter-surfaces. A plurality of partial containers
and also active or passive mixing inserts may be present; the latter may also comprise a conveying unit. <IMAGE>

Abstract (de)
Der auf Applikationsgeräten, Fahrzeugen, Robotern u.ä. anbringbare Wechselbehälter dient zur Aufnahme, Vermischung bzw. Homogenisierung
und auch diskontinuierlichen Abgabe von ein- oder mehrkomponentigen fluiden Beschichtungs- und/oder Ausbesserungsmaterialien. Relevant
am Behälter ist, dass er, als Hauptkomponenten, einen Aussenbehälter (1.1) für das Beschichtungs- und/oder Ausbesserungsmaterial (1.2) sowie
einen darin einsetz- und daraus wieder entnehmbaren Misch-Einsatz (1.4) aufweist, wobei, bei im Behälter eingesetztem Misch-Einsatz, die beiden
Frontseiten (1.6,1.7) des Wechselbehälters so ausgebildet sind, dass sie mit fixierenden Gegenflächen in Kontakt gebracht werden können. Es
können sowohl mehrere Teilbehälter wie auch aktive oder passive Misch-Einsätze vorliegen; der letztere kann auch ein Förderaggregat umfassen.
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